
آرمان ملی: عبدالعلی علی عسکری 
مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج 

فارس با تبریک دهم اردیبهشت روز ملی 
خلیج فارس، از تغییر نام تیم استقلال به تیم 

»استقلال خلیج فارس« خبر داد.
   انتقال 

گذاری پرسپولیس و  در تاریخ سوم اردیبهشت ۱۴۰۳ مزایده وا
استقلال در فرابورس انجام شد و هلدینگ بزرگ خلیج فارس ۸۵ 
درصد سهم باشگاه استقلال را خریداری کرد. همچنین کنسرسیوم 
بانکی با سهام متناسب و با حضور بانک شهر به عنوان یکی از 
بانک های وابسته به مدیریت شهری و همچنین بانک تجارت، 
بانک رفاه، بانک صادرات، بانک اقتصاد نوین و بانک ملت، 

داوطلب خرید ۸۵ درصد سهام پرسپولیس شدند. 
گذاری     انتقاد از وا

کبر اسماعیلی امام جمعه  به گزارش ایرنا، حجت الاسلام علی ا
موقت بوشهر روز یکشنبه در نشست با فعالان فرهنگی بوشهر 
گذاری تیم تهرانی به هلدینگ خلیج فارس گفت:  با انتقاد از وا
بی عدالتی  پتروشیمی ها در حق مردم استان بوشهر پذیرفتنی 
نیست. وی افزود: بی توجهی شرکت ها و صنایع مستقر در این 
استان نسبت به مسئولیت های اجتماعی مناطق میزبان آثار 
زیانباری در پی دارد. مدیر حوزه علمیه خواهران استان بوشهر 
تصریح کرد: باتوجه به کمبود مکان های ورزشی و پایین بودن 
گذاری تیم استقلال تهران  سرانه فضای ورزشی در استان بوشهر وا
کنون حمایت جدی  به هلدینگ خلیج فارس در حالی است که تا

توسط پتروشیمی ها از ورزش این استان انجام نشده است. 
   برگزاری نخستین جلسه 

حضور  با  ایران  استقلال  هیات مدیره  جلسه  نخستین 
سهام داران جدید گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، برگزار شد. 
روابط عمومی شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس روز یکشنبه 

نوشت: نخستین جلسه هیات مدیره 
باشگاه استقلال پس از خرید ۸۵ درصد 
گروه صنایع پتروشیمی  آن توسط  سهام 
خلیج فارس، برگزار شد. در این جلسه که در 
محل دفتر این گروه برگزار شد، علی عسکری مدیرعامل 
گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس با اشاره به اهمیت رقابت 
تیم های بزرگ در عرصه داخلی، این مهم را موجب تقویت فوتبال 
ایران در عرصه های بین المللی دانست و اظهار داشت: صنعت 
خودروسازی در آلمان به این دلیل از آمریکا پیش افتاد که دو 
شرکت بنز و بی ام و با هم رقابت می کردند و این رقابت موجب رشد 
این صنعت در عرصه جهانی شد. در حوزه فوتبال هم اعتقاد داریم 
رقابت داخلی برای موفقیت جهانی بسیار مؤثر است، همچنین 
معتقدیم تیم های محبوب ملت باید مورد توجه باشند. وی با 
بیان اینکه »استقلال ایران باید در ابعاد ملی، منطقه ای، آسیایی 
و جهانی جزو برترین ها باشد«، تصریح کرد: گروه صنایع پتروشیمی 
خلیج فارس در حمایت از تیم استقلال ایران جدی است و ما نیز با 
توکل به خدا و توسل به معصومین )ع( و با حمایت هواداران پرشور 
استقلال ان شاءا... به سمت توفیقات ورزشی در عرصه های جهانی 
خواهیم رفت. مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس، 
موفقیت تیم های ورزشی و به خصوص فوتبال در عرصه های 
جهانی را موجب نشان دادن عظمت و اقتدار ایران در عرصه های 
بین المللی دانست و افزود: این موفقیت ها به همراه وحدت، 
همدلی و یکپارچگی در داخل باعث تولید قدرت ملی می شود و 

باید هر کدام از ما به نحوی برای رسیدن به این مهم تلاش کنیم. 
   تغییر نام 

مدیرعامل گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس با تبریک دهم 
اردیبهشت روز ملی خلیج فارس، از تغییر نام تیم استقلال به 
تیم »استقلال خلیج فارس« خبر داد. روز گذشته عبدالعلی علی 
ک  عسکری با اشاره به اینکه پسوند »خلیج فارس« نقطه اشترا

تمامی شرکت های گروه صنایع پتروشیمی خلیج فارس است، 
گفت: بر اساس همین سیاست، در راستای حفظ وحدت رویه، 
کمیت شرکتی و همچنین روز مبارک خلیج فارس،  سیاست حا
بر اساس تصمیم مالکان جدید تیم محبوب استقلال، به تیم 
استقلال خلیج فارس تغییر می یابد. وی تصریح کرد: این اقدام، 
گامی مهم برای اصلاح ساختارهای اقتصادی، سودده کردن این 
باشگاه، حرکت استقلال خلیج فارس در تراز جهانی و ان شاءا... 

کسب توفیقات در  شأن این تیم در عرصه های بین المللی است. 
   شاه منصوری 

۳ کارشناس حقوق ورزشی کشورمان در مورد افزوده شدن 
پسوند خلیج فارس به نام باشگاه استقلال اظهارنظر کرده و 
به ابهامات در این باره پاسخ دادند. رضا شاه منصوری در این 
باره به تسنیم گفت: طبق ماده ۳۰ و ۳۵ قانون مدنی هر مالکی 
نسبت به مایملک خود حق همه گونه تصرف و انتفاع دارد. 
بنابراین وقتی هلدینگ خلیج فارس سهامدار عمده استقلال 
است می تواند نسبت به این دارایی خود، دخل و تصرفاتی 
داشته باشد. ضمن اینکه الحاق نام خلیج فارس، خدشه ای بر 
برند باشگاه ایجاد نمی کند. کارشناس حقوقی در مورد اینکه آیا 
اضافه شدن این نام در رقابت های لیگ نخبگان آسیا می تواند 
مشکل ساز شود، عنوان کرد: در ایران و آسیا نام بسیاری از تیم ها 
طوری است که قید مکان یا شهر در آن وجود دارد. بنابراین من 
ل مخالفم که شعار سیاسی است، چر که این نام  با این استدلا
)خلیج فارس( پیشینه تاریخی دارد و ابداتحریک آمیز نیست. 
ضمن اینکه ما در ایران لیگ برتر را با پسوند خلیج فارس برگزار 
می کنیم. این موارد غیرسیاسی است. وی اظهار داشت: وقتی 2 
یا ۳ هزار سال، نام خلیج فارس وجود دارد، هیچ تخاصمی وجود 

نداشته و چرا باید تعبیر سیاسی شود؟ 
   باختر 

رسول باختر دیگر کارشناس حقوق ورزشی نیز در این باره به 
تسنیم گفت: یکسری الزامات و قواعدی برای تعیین نام داریم 
که طبیعتابر اساس آنها انتخاب نام خلیج فارس مشکلی ندارد؛ 
گر اسم خلیج فارس به عنوان پسوند تیمی انتخاب شود،  بنابراین ا
نباید مشکلی داشته باشد. کارشناس حقوق ورزشی خاطرنشان 
کرد: جامی با نام جعلی بین تیم های عربی برگزار می شود که سر و 
صدای زیادی به پا کرده و ما هم به آن معترض شدیم؛ اما اسم آن 
تغییر نیافت و کنفدراسیون فوتبال آسیا ایرادی به آن مطرح نکرد. 
در حالی که خلیج فارس اسم تاریخی، درست و صحیح آن است و 
طبیعتانباید به کارگیری اسم اصیل و قدیمی مشکلی داشته باشد. 

   شکرریز 
آرش شکرریز دیگر کارشناس حقوق ورزشی کشور راجع  به این 
موضوع به تسنیم، گفت: در نقشه سازمان ملل و اسناد قدیمی نام 
خلیج فارس ثبت شده و با توجه به این موضوع ایرادی بر استفاده 
از نام مذکور وجود ندارد. از طرف دیگر حامی مالی باشگاه که برای 
تیم هزینه می کند، حق دارد در مورد نام آن تیم تصمیم گیری کند. 
فقط در قانون گفته شده نام ها تبعیض آمیز یا تنفرآمیز نباشند. 
برای مثال موجب شعاری نباشد که نژادپرستانه محسوب شود. 
وی افزود: باشگاه استقلال باید نام جدید خود را در داخل کشور 
به ثبت رسمی برساند و در بحث بین المللی به منظور شرکت در 
مسابقات لیگ نخبگان باید به اطلاع کنفدراسیون فوتبال آسیا 
که قرار است این نام در قرعه کشی  برساند و آنها نام را تأیید کنند، چرا
کنون با نام استقلال ایران شناخته می شد. کارشناس  باشد و تا
حقوقی ورزشی گفت: اسناد قدیمی ثبت شده در سازمان ملل و 
خلیج فارس که با عنوان Persian Gulf روی نقشه جهانی شناخته 

می شود، ناقض ادعای برخی است. 
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a r m a n m e l i . i r

صلاح در فهرست فروش لیورپول  
تاریخ باشگاه  گلزن  محمد صلاح بهترین 
لیورپول و نزد هواداران از جایگاه خاصی برخوردار 
است. او یکی از بهترین بازیکنان تاریخ این 
باشگاه انگلیسی است. صلاح تابستان سال قبل 
تا آستانه جدایی از لیورپول پیش رفت. الاتحاد 
عربستان سخت به دنبال جذب ستاره مصری 
لیورپول بود و پیشنهاد وسوسه انگیزی را به او 
ارائه داد اما مخالفت یورگن کلوپ باعث شد 
صلاح در نهایت در لیورپول باقی بماند. شبکه 
، مدیر  HTIC انگلیس اعلام کرد مایکل ادواردز
اجرایی باشگاه لیورپول، پس از حاشیه سازی 
اخیر محمد صلاح و درگیری لفظی اش با یورگن 
کلوپ، با جدایی این بازیکن در تابستان پیش رو 
و حضورش در لیگ عربستان اعلام موافقت کرده 
است و به این ترتیب باید منتظر حضور این فوق 

ستاره مصری در لیگ حرفه ای عربستان بود. 

ویژه

یلی  ز بر گو سیلوا، ستاره  تیا
چلسی، با انتشار با انتشار 
ویدئویی و در حالی که اشک 
می ریخت رسما اعلام کرد که در 
پایان فصل این باشگاه را ترک 

کرد.  خواهد 

بیژن طاهری بازیکن سابق 
وز  ر تیم ملی،  و  ل  استقلا
یکشنبه گذشته لحظاتی را 
در تمرین نساجی شرکت کرد 
کت الهامی به گفت وگو  و با سا

پرداخت. 

اعضای کادر فنی و بازیکنان تیم 
فوتبال آلومینیوم در »موسسه 
ک  خیریه حامی یار« در شهر ارا
حضور یافتند و لحظات شادی 
را برای کودکان مبتلا به سرطان 

رقم زدند. 

ت
شــ

س نو
عک

        شادی   اشک دیدار

گفتوگو

کارشناس فوتسال در مورد  علیرضا افضل 
گردان شمسایی در آسیا صحبت  قهرمانی شا
کرد. وی اعتقاد دارد ما پتانسیل این را داریم که 
در جام جهانی نتایج خوبی کسب کرده و به 

مراحل بالا برسیم.
   نظر شما در خصوص قهرمانی تیم ملی 

فوتسال در مسابقات آسیایی چیست؟
 تبریک می گویم این قهرمانی را هم به مردم 
ایران هم جامعه ورزش و فوتسال و به بازیکنان 
و کادرفنی خسته نباشید می گویم. به هر حال 
زحمتشان را کشیدند و نتیجه گرفتند. هرچند 
عملکرد تیم می توانست در برخی موارد بهتر 
باشد و نباید بگوییم چون قهرمان شدیم هیچ 
کادرفنی  جای ایرادی وجود نداشته است. 
خودش بیش از همه به این نقاط ضعف واقف 
است و تلاش می کند برای جام جهانی آن را 
کند. سطح جام جهانی با مسابقات  برطرف 
آسیایی به مراتب متفاوت است و باید با تیم 
کامل تری به این مسابقات برویم. ما پتانسیل 
این را داریم که در جام جهانی نتایج خوبی کسب 

کرده و به مراحل بالا برسیم. 
   روند جوانگرایی در تیم ملی را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
گرفت ولی   جوانگرایی در مقطعی صورت 
به  دوباره  سابق  بازیکنان  از  تعدادی  بعد 
کادرفنی  ترکیب برگشتند. این موارد سلیقه 
تیم ملی است ولی به نظرم این میانگین سنی 
با وجود اینکه کاهش پیدا کرده ولی بازهم برای 
که در آنجا نیاز  جام جهانی جا دارد کمتر شود، چرا
به دوندگی بیشتری داریم و شاید برخی بازیکنان 
پا به سن گذاشته کم بیاورند. بازهم این سلیقه 

آقای شمسایی است. 
    در مورد توجه کادرفنی به مسابقات لیگ 

چه نظری دارید؟
 به نظرم لیگ ما خروجی مناسب برای تیم ملی 
دارد ولی سطح مسابقات لیگ ما هم جا دارد 
بهتر شود و بالاتر برود. باید مربیان دانش خود را 
افزایش داده و به بازیکنان منتقل کنند و در این 
زمینه فوتسال ما جای کار دارد. با این حال بازهم 
بازیکنان خوبی که به درد تیم ملی بخورند و جای 

دیده شدن دارند در لیگ ما وجود دارد. 

افضل: 
قهرمانی تیم ملی 

 فوتسال بدون 
ایراد نبود! 

خبری از عبادی پور در تیم ملی  
والیبال نیست 

ایسنا: لیگ ملت های 2۰2۴ والیبال از یکم 
آغاز  ترکیه  و  برزیل  کشورهای  در  خردادماه 
صعود  مرحله  آخرین  عنوان  به  که  می شود 
به المپیک پاریس حساسیت و اهمیت این 
خود  کثر  حدا به  سال  این  در  را  رقابت ها 
رسانده است. تیم ملی والیبال ایران اردوهای 
آماده سازی خود را از ۱۸ فروردین ماه آغاز کرد تا 
برای حضور هر چه بهتر در این رقابت ها آماده 
شود. سرمربی برزیلی – فرانسوی تیم ملی والیبال 
مردان ایران در نخستین اردو از استعدادهای 
جوان والیبال کشور برای حضور در تمرینات 
دعوت کرد و در ادامه این تمرینات پائز ۳۹ بازیکن 
را جهت شرکت در اردوی آمادگی فراخواند. پس 
از گذشت ۹ روز از تمرینات، طبق اعلام فدراسیون 
جهانی والیبال که تیم های شرکت کننده در این 
رقابت ها تا روز پنجم اردیبهشت ماه مهلت ارسال 
فهرست ۳۰ نفره خود را داشتند مریس موتا پائز 
سرمربی تیم ملی والیبال ایران فهرست اولیه و ۳۰ 
نفره این تیم برای حضور در لیگ ملت های 2۰2۴ 
را اعلام کرد. تمرینات ملی پوشان ادامه یافت و 
دیروز )دوشنبه دهم اردیبهشت ماه( موریس 
موتا پائز لیستی ۱۸ نفره ارائه داد تا تمرینات 
کمتر و به صورت جدی تر  با تعداد بازیکنان 
پیگیری شود. علی رمضانی، محمدطاهر وادی، 
مهدی رضایی، امیرحسین صداقت، محمدرضا 
حسین  پوریا  صالحی،  آرمان   ، حضرت پور
خانزاده، مبین نصری، شهروز همایونفرمنش، 
امیرحسین ساداتی، میثم صالحی، علی شفیعی، 
مهدی جلوه، محمد ولی زاده، علیرضا فراهانی 
مصلح آبادی، متین احمدی، مرتضی شریفی و 
امیررضا سرلک بازیکنان دعوت شده به این اردو 
هستند. همچنین امین اسماعیل نژاد از روز 
شنبه ۱۵ اردیبهشت ماه به جمع اردونشینان 
افزوده خواهد شد تا در کنار ملی پوشان تمرینات 

خود را آغاز کند. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: رئیس کمیته توسعه و پیشرفت فدراسیون فوتبال 
اعلام کرد برای سرمربیگری تیم های مختلف ملی سه گزینه 
نهایی در نظر گرفته شده است. مجید جلالی در گفت وگو با 
تسنیم، درباره آخرین وضعیت انتخاب سرمربی تیم فوتبال امید 
کشورمان گفت: منتظر تشکیل جلسه هیات رئیسه فدراسیون 
فوتبال هستیم. قرار است امروز تاریخ برگزاری این جلسه توسط 
مهدی تاج رئیس فدراسیون فوتبال مشخص و اعلام شود. وی 
افزود: ما برای هر رده ملی سه گزینه نهایی انتخاب کرده ایم. این 
اسامی به هیات رئیسه می رود تا درباره آنها بحث و صحبت شود و 
به جمع بندی برسیم. به غیر از تیم فوتبال جوانان که سرمربی اش 
مشخص است، برای هدایت تیم امید، تیم نوجوانان و تیم 
نونهالان نیز باید سرمربی انتخاب کنیم. به گزارش تسنیم، پیش از 
این نام یحیی گل محمدی برای سرمربیگری تیم امید مطرح بود، 
کتور تبریز برای به خدمت گرفتن  ولی با توجه به تلاش باشگاه ترا
سرمربی پیشین پرسپولیس، باید دید چه گزینه ای در نهایت به 

سرمربیگری تیم امید می رسد. 
 ایسنا: تیم فوتبال استقلال در حالی در هفته بیست و پنجم 
رقابت های لیگ برتر در ورزشگاه یادگار امام تبریز به مصاف 
کتور خواهد رفت که حسین حسینی به دلیل محرومیت  ترا
در این دیدار غایب خواهد بود. طبق پیگیری های خبرنگار 
ایسنا کاپیتان استقلال قصد دارد با وجود محرومیت و به دلیل 
حساسیت بالای این بازی همراه تیم به تبریز سفر کند. البته 
آبی پوشان به جز حسینی در این دیدار نمی توانند از مهدی 
، کوین یامگا و رافائل سیلوا را به دلیل آسیب دیدگی  مهدی پور
استفاده کند. استقلال چهارشنبه در هفته بیست و پنجم لیگ 

کتور است.  برتر فوتبال در تبریز مهمان ترا

بیــنالمــلل
گنبری در دیدار با  کرد سرژ    توماس توخل پیش بینی 
رئال مادرید گلزنی کند. رئال مادرید و بایرن مونیخ سه شنبه شب 
در نیمه نهایی لیگ قهرمانان به مصاف هم می روند. توماس 
توخل پیش از این دیدار گفت: بازی دشواری در انتظار ماست ولی 
همین شرایط را رئال هم تجربه خواهد کرد. ما به خوبی از کیفیت 
گاه هستیم و سعی خواهیم کرد راه حل هایی برای  بازیکنان رئال آ
مقابله با آن پیدا کنیم. هدف ما رسیدن به ومبلی است. ما آرسنال 

داد و را شکست دادیم و این به ما اعتماد به نفس زیادی 
حالا بازی مقابل رئال مادرید دیدار بسیار مهمی 
است. در نیمه نهایی لیگ قهرمانان هستیم و 
هر اتفاقی می تواند رخ دهد. او در بخش بعدی 
سن  پاری  چلسی،  با  افزود:  صحبت هایش 

ژرمن و دورتموند مقابل رئال قرار گرفته ام و حالا 
دوباره با تیمی روبه رو می شوم که نسبت 

به قبل پیشرفت کرده است و سیستم 
متفاوتی دارد. وی درباره درخشش 
جود بلینگام در رئال مادرید افزود: 
بلینگام یک بازیکن کلیدی در رئال 

است. او اینجا در بوندسلیگا فوق العاده 
بود و در رئال هم همین پیشرفت را ادامه 

داد. توخل یک پیش بینی خاص هم برای 
دیدار داشت و عنوان کرد سرژ گنبری در این 

دیدار گلزنی خواهد کرد.

کان دمیر به برکناری از تیم  ملی ایران:  کنش ها وا

کاپیتان اسبق تیم ملی فوتسال کشورمان 
گفت: بازیکنان تیم ملی ایران هر زمانی در 
بازی می کنند، نمایش  گران  حضور تماشا
بهتری از خود ارائه می کنند که این موضوع 
در دیدار فینال مشهود بود. محمد طاهری 
روز دوشنبه در گفت وگو با ایرنا در خصوص 
جام  در  ایران  فوتسال  تیم ملی  قهرمانی 
تایلندِ  برابر  پیروزی  با  که  آسیا  ملت های 
میزبان به دست آمد، گفت: در ابتدا به کادر 
که با این  فنی، بازیکنان و همه هموطنان 
پیروزی دلشان شاد شد، تبریک می گویم. 
واقعا از بازی ایران مقابل تایلند لذت بردیم. 
ملی پوشان یک بازی منطقی، جنگنده و با 
کتیک  برنامه ارائه دادند و توانستند با یک تا
خوب، تایلند را شکست دهند. وی افزود: 

در دیدار فینال هم در دفاع و هم در حمله 
خوب بودیم. هم از قهرمانی لذت بردیم و هم 
از نوع بازی بازیکنان. ان شاءا... با حمایت 
بیشتر از فوتسال، تیم ملی با اردوهای بیشتر 
راهی جام جهانی شود و نتایج درخشانی 
در ازبکستان به دست آورد. کاپیتان اسبق 
تیم ملی فوتسال ایران عنوان کرد: بازیکنان 
ما در فینال بدون اشتباه بازی کردند و قبلا 
گران  تماشا حضور  در  موقع  هر  که  گفتم 
بازی می کنند، عملکرد بهتری از خود ارائه 
می دهند. تایلند از امتیاز میزبانی برخوردار 
بود و تیم دست و پا بسته ای نبود. این تیم 

همیشه در آسیا جزو مدعیان بوده اما عملکرد 
خوب بچه ها باعث شد با منطق بازی کنیم و 
قهرمان شویم. طاهری در مورد کسب عناوین 
انفرادی جام توسط بازیکنان ایران، گفت: 
به سعید احمدعباسی بابت کسب عناوین 
آقای گلی و بهترین بازیکن و باقر محمدی 
بی نقصی  عملکرد  که  می گویم  تبریک  هم 
داشت. او چندین سال است که بدون نوسان 
دروازه بانی می کند و هم در مسابقات ملی و هم 
باشگاهی به تیمش کمک می کند. خدا راشکر 
که این عناوین به ما رسید. حالا بچه های ما 
وقت زیادی برای شادی ندارند و باید زودتر 

برگردند و برای مسابقات جهانی آماده شوند. 
وی در خصوص جام جهانی ازبکستان که در 
شهریور ماه امسال برگزار می شود نیز بیان کرد: 
تیم هایی که به جام جهانی می آیند همگی 
خوب هستند و بازی آسانی آنجا نداریم. در 
سید یک قرار گرفتیم و شاید کار در مرحله 
گروهی کمی راحت تر باشد اما در جام جهانی 
گر بخواهیم  هر بازی حکم یک فینال را دارد. ا
در باد قهرمانی بخوابیم، ضربه می خوریم. باید 
چند روز دیگر کار را شروع کنیم. فدراسیون 
الحق و الانصاف به خوبی از تیم ملی حمایت 
کرده و کمیته فوتسال هم کارش را خوب انجام 
داده اما این حمایت باید ادامه دار باشد. 
مجموعه فوتسال باید به تیم ملی کمک کنند 

تا در جام جهانی موفق باشیم. 

سرمربی ترکیه ای تیم ملی بسکتبال ایران، 
کنش  نسبت به برکناری خود از سمتش وا
 ۱۰ از اینکه روز دوشنبه -  نشان داد. پس 
اردیبشت ۱۴۰۳ فدراسیون بسکتبال ایران رسما 
کان دمیر  اعلام کرد که دیگر قصد همکاری با ها
را ندارد، با این سرمربی ترکیه ای تماسی داشتیم 
که مشخص شد او از تصمیم فدراسیون برای 
قطع همکاری بی اطلاع است. ایسنا در تماس 
، نظر او درباره این تصمیم  کان دمیر خود با ها
فدراسیون را جویا شد که در ادامه گفت وگو با 

این مربی ترک را می خوانید. 
    الان قرارداد شما با فدراسیون ایران در 
چه شرایطی است و آیا مشکل مالی برای 

اتمام قرارداد وجود ندارد؟
دمیر پس از آنکه اسامی گزینه های خارجی 
فدراسیون را پرسید، گفت »بله، فعلا قرارداد 
آخرین  نتوانسته ام  فعلا  و  نشده  تمام  ما 

پرداختی ام از فدراسیون ایران را دریافت کنم. 
مسئولان فدراسیون ایران به مشکل مالی اشاره 

داشته اند. 
    به نظر می رسد قطع همکاری نظر 
دیگری  نظر  شما  و  است  فدراسیون 
داشته اید، شما علاقه مند به ادامه همکاری 

خود با تیم ملی ایران بودید؟ 
بله، من رابطه خوبی با بازیکنانم، کادرفنی 
و فدراسیون ایران دارم و حضور در بسکتبال 
 ، ایران به عنوان سرمربی تیم ملی این کشور
برایم افتخار بوده است. ضمن اینکه مشخص 
است سطح بازیکنانی که در تیم ملی ایران با 
آن ها کار کرده ام نسبت به زمان پیش از من، 

بالاتر رفته که یک اتفاق بزرگ است. 

    چه چیزی در زمان همکاری شما با 
تیم ملی ایران سخت بود و شما را به چالش 

کشید؟
انتقال نسل بسیار سختی را انجام دادم که 
باید مورد توجه باشد. از نسل قدیم به نسل 
جدید. من می خواهم سرمربی این تیم جوان 
کاپ آسیا 2۰2۵ - عربستان( باشم، اما  در جده )
به هر حال این تصمیم فدراسیون است. این 
انتخاب را منصفانه نمی بینم، اما به آن احترام 

قائل هستم. 
    از ابتدا مشخص بود که کار سختی دارید 
چون تیم ملی ایران نیاز به تغییر نسل داشت. 
فدراسیون نیز این موضوع را می دانست، دلیل 

این تصمیم جدید را چه چیزی می دانید؟ 

گاهی داشتم و فکر  من کاملا به این مسأله آ
می کنم به خوبی این کار را انجام دادم. واضح 
است که کار برای سرمربی جدید راحت تر از 
من خواهد بود. الان می دانم دلیل تصمیم به 
برکناری من چیست، اما فدراسیون چندین بار 

به مشکلات مالی اشاره کرده بود. 
    زمان دقیق اتمام قرارداد شما چه زمانی 

است؟
تاریخ قرارداد من با فدراسیون ایران تا پایان 

ماه می  میلادی )۱۱ خرداد( است. 
کنون که قطع همکاری شما با تیم ملی      ا
ایران قطعی است، آخرین صحبت یا پیام 

شما چیست؟ 
گفتم این تصمیم عادلانه  که  همان طور 
و منصفانه نیست اما من برای این انتخاب 
احترام قائل هستم. برای بازیکنانم و تیمم 

آرزوی موفقیت در میادین پیش رو را دارم. 

منصفانه نیست!

 برای شادی خیلی وقت نداریم

 تقابل با پرسپولیس
 برای سپاهان مهم است 

در هفته بیست وپنجم لیگ برتر فوتبال بازی های مهمی برگزار 
خواهد شد و یکی از آن مسابقات مهم دیدار استقلال مقابل 
کتور همیشه تیم خوبی بوده و با توجه به  کتور خواهد بود. ترا ترا
بردی که در جام حذفی کسب کردند قطعاروحیه خوبی برای 
انجام بازی مقابل استقلال خواهند داشت. هر 2 تیم به گونه ای 
تحت فشار هستند و در این بازی تلاش می کنند تا نتیجه لازم را 
کتور شانس کسب سهمیه لیگ قهرمانان  بگیرند. به هر حال ترا
گردان حمید  آسیا را در لیگ از دست داده و به نظر می رسد که شا
کنون تمام تمرکزشان را روی جام حذفی خواهند  مطهری ا
گر آن ها در  کتور دارم مطمئنم که ا گذاشت. طبق شناختی که از ترا
شرایط خوبی قرار داشته باشند حتی مقابل تیم های اروپایی هم 
گر در شرایط مطلوبی نباشند حتی در تبریز  خواهند ایستاد، اما ا
هم آسیب پذیر خواهند بود. حسینی دروازه بان کاربلد و قدیمی 
استقلال است و وجود او در ترکیب تیم قطعاباعث همبستگی 
بیشتر خط دفاعی خواهد شد. اتفاقاتی در بازی با آلومینیوم افتاد 
و همان طور که در گذشته گفتم نباید می افتاد و حسینی درگیر 
حواشی شد. خالدآبادی دروازه بان خوبی است و عملکرد او را 
در گل گهر دیدم و به توانایی وی مشرف هستیم. اینکه بگوییم 
گر حسینی نباشد دروازه استقلال تهدید می شود بی انصافی  ا
گر دروازه استقلال  در حق خط دفاع و هافبک استقلال است. ا
بسته می ماند فقط به این معنا نیست که دروازه بان خوبی داریم 
بلکه این اتفاق به خاطر وجود خط دفاع و هافبک توانمند در 
ترکیب آبی پوشان است. سپاهان مقابل پرسپولیس در هفته 
گر در قعر  بیست وپنجم لیگ برتر، به میدان می رود. سپاهان حتی ا
جدول هم باشد باز هم با همان کیفیت همیشگی مقابل تیم های 
بزرگ صف آرایی خواهد کرد. با اینکه سپاهان باید تمرکزش را 
روی جام حذفی بگذارد، اما تقابل با پرسپولیس همیشه برای 
سپاهانی ها حائز اهمیت بوده و قطعادر این دیدار حیثیتی تمام 
توان خودشان را برای کسب نتیجه خواهند گذاشت. باتوحه به 
اینکه پرسپولیس نمی خواهد بعد از حذف از جام حذفی یک 
جام دیگر را از دست بدهد، این دیدار را یک بازی بزرگ در این 
فصل پیش بینی می کنم. امیدوارم حق به حق دار برسد و ما یک 
هفته فوتبالی جذاب و هیجان انگیز را شاهد باشیم. درباره انتقال 
مالکیت استقلال به هلدینگ خلیج فارس، ما هنوز نمی توانیم 
درباره این انتقال مالکیت به طور قطعی نظر بدهیم. من هنوز 
اعتقاد دارم که نوع این انتقال احتمالامشکلاتی خواهد داشت و 
برای من جای سوال دارد که چطور تا یک ماه پیش هیچ خبری از 
انتقال مالکیت نبود و در کمتر از یک هفته پرونده این موضوعات 
گذار شدند. من به این اتفاقات  را بستند و گفتند سرخابی ها وا

خوشبین نیستم و به طور قطع نمی توانم نظر بدهم. 
 

احمدجمشیدیان
کارشناسفوتبال

طاهری کاپیتان اسبق تیم ملی فوتسال کشورمان: 
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